
 
 

 

 

MOTIE  2 

 

 

 

Agendapunt: 11  Menukaart Regio Food Valley 

 

 

 

Onderwerp: herzien van het bestemmingsplan 

 

 

De raad van de gemeente Barneveld in vergadering bijeen d.d. 13 december 2017 

 

 

 

De Raad, 

 

gehoord de beraadslaging, 

 

 

 

-constaterende dat 

 

Barneveld een goed bestemmingsplan heeft en geen menukaart nodig heeft. Na herziening van het 

bestemmingsplan verandert dit omdat de provincie dan meer invloed gaat uitoefenen op het 

gemeentelijke bestemmingsplan.  

 

- van mening is dat 

 

het bestemmingsplan regelmatig geactualiseerd moet worden om het mogelijk te maken dat 

gezinsbedrijven zich toekomstbestendig kunnen ontwikkelen zonder gebruik te hoeven maken van de 

menukaart. 

 

 

- roept het college op om.. 

 

Bij de provincie aan te geven dat de gemeente Barneveld de bestaande rechten ook na herziening van 

het bestemmingsplan wil behouden en het bestemmingsplan ook na herziening actueel wil houden 

zodat gezinsbedrijven voldoende ruimte krijgen om zich te ontwikkelen. 

 

 

 

en gaat over tot de orde van de dag. 

 

 

J.A. van den Top  (CU) 

 
Verworpen motie met 24 stemmen tegen / 7 stemmen voor 

Tegen: SGP; Pro’98; CDA; BI; VVD 

Voor: CU; Fr.v.d.Brink 

 


